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ACTA JUNTA MUNICIPAL DE L’ALTET, ELS BASSARS I ELS ARENALS DEL SOL 

 

 

Data: 2 de novembre de 2021 

Hora de començament: 19.30 h 

 

Assistents:  

-     Alcalde d’Elx: Carlos González Serna 

-     Regidora de Participació: Purificación Vives Pérez 

-     Regidor de Manteniment: Héctor Díez Pérez  

-     Regidor de Pedanies: Vicente Alberola Gonzálvez 

-     Alcalde Pedani de l’Altet: José Manuel Meseguer Sánchez 

-     Alcalde Pedani dels Bassars: Vicente Urios Pastor 

-     Alcalde Pedani dels Arenals del Sol:  Antonio Garzón Gonzálvez 

-     Representant Grup PSOE: Pedro Gabarrón 

-     Representants Grup PP: Manuela Mora i José Navarro 

-     Representant Grup Compromís:  Felip Sánchez Gamero 

-     Representant Grup Ciutadans: Eva M. Crisol Arjona 

-     Representant Grup Vox: Samuel Ruiz 

-    Representant AV l’Altet: Francisca Teresa Sabater 

-     Representant AV Sant Francesc d’Assís: Francisco Pascual Casanova 

-    Representant Patronat Veïnal Sant Francesc d’Assís de l’Altet: Dolores Bonmatí 

-     Representants AV els Arenals del Sol: M. Dolores Micol Jover i Joaquina García López 

-    Representant AMPA CP Rodolfo Tomás i Samper: José Bertran Babot 

-    Representant Ames de Casa de l’Altet: Francisca Teresa Sabater 

-    Assistent Associació Societat Musical l’Altet: Inmaculada Blasco López 

-    Assistent Associació L’Altet Decideix: Ángel Jesús Soler Tristán 

-    Assistent Associació Altet per un Nou Municipi: Javier Excostegui Goñi. 

 

Hora d’acabament: 21.30 h 
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1. Lectura i aprovació de l’acta anterior 

La regidora de Participació, Puri Vives, dona la benvinguda als assistents a la Junta, i pregunta si tots han 

rebut l'acta anterior i si hi ha alguna objecció a aquesta. 

Es fa una objecció per part del representant de l'Associació L'Altet Decideix, que demana que, en la 

pròxima acta, l'associació aparega com a assistent, i fa referència a l'article 41, punt 2, que al·ludeix a la 

duració del càrrec de vocal de les Juntes. Diu que no s'han renovat les associacions des de fa 11 anys, i 

demana que conste en acta. 

Puri Vives contesta que constarà en l'acta. 

Es passa a la votació, que queda aprovada per majoria. 

 

2. Qüestions d'interés de les pedanies pertanyents a la Junta. 

 

Puri Vives comença aquest punt amb la informació d'interés per a les pedanies pertanyents a la Junta, 

dins del Pla d'Inversions per a Pedanies 2020-2023, i explica les actuacions que s'han realitzat i les que 

es faran: 

Quant a les instal·lacions educatives: 

- Ampliació d'aules d'Educació Infantil i gimnàs, en el CEIP Rodolfo Tomás i Samper. 

- Impermeabilització de cobertes en diversos centres de l'Altet, la Marina i la Baia. 

En instal·lacions socioculturals: 

- Construcció d'un centre a l'Altet, i construcció d'un centre als Arenals del Sol. 

- Reforma de la planta baixa dels habitatges dels mestres del centre cívic dels Bassars. 

- Renovació de vestuaris en diversos poliesportius, a l'Altet, Torrellano i la Marina. 

- Segona fase en l'Skate Park de l'Altet. 

- Tanca en la pista de tenis i piscina del Poliesportiu de l'Altet. 

Quant a les infraestructures relacionades amb el cicle hídric: 

- Nou depòsit d'aigua potable als Arenals del Sol. 

- Renovació de la xarxa d'aigua potable, a Sant Francesc-Dama d'Elx a l'Altet. 

- Renovació de la xarxa d'aigua potable i clavegueram, a l'av. Cartagena de l'Altet. 

- Tanc antitempestes pluvials dels Arenals del Sol. 

 

Quant a Mobilitat Sostenible: 

- Carrils Bici a l'Altet, els Arenals del Sol i Elx-els Bassars. 

En Millores de la seguretat viària i xarxa de carreteres de la Diputació: 

- Intersecció de la CV-851 en l'accés als Bassars. 

- Millora en l'accés a Arenals del Sol des de N-332. 

- Rotonda en la carretera de l'Altet-Torrellano. 

 

Quant a equipaments sanitaris: 

- Punt d'Atenció Sanitària (PAS) a l'Altet. 
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- Instal·lació i reposició de desfibril·ladors en diversos poliesportius, entre ells el de l'Altet, i en els centres 

socioculturals de l'Altet i els Bassars, i també a la Comissaria de Policia dels Arenals del Sol. 

 

La representant del grup PP, Manuela Mora, pregunta si pot aclarir el que ha comentat de les inversions 

a l'Altet, els Arenals del Sol i els Bassars que estan previstes en Educació i en Esports. 

 

Puri Vives contesta que en el CEIP Tomás i Samper es farà l'ampliació del gimnàs i de les aules d'Educació 

Infantil. 

 

Vicente Alberola, regidor de Pedanies, explica que, en el tema d'esports, el que s'ha realitzat en les 

instal·lacions esportives de l'Altet és el canvi de les claraboies de la coberta del pavelló, i el canvi dels 

baixants, que tenien problemes de goteres; i també s'han substituït les tanques de la piscina. 

 

Manuela Mora pregunta que quant han costat aquestes actuacions. 

 

Vicente Alberola li contesta que no té aquesta dada, però que li la donarà en els pròxims dies. D'altra 

banda, explica que es té previst realitzar en el que queda de legislatura, l'aïllant de la coberta del 

poliesportiu, per a solucionar problemes de goteres; a més, en el camp de futbol, es va intervindre en 

els vestuaris i es va substituir el tapet de gespa artificial; i en el pavelló d'esports nou, s'arreglarà la 

superfície de la pista. 

Finalment, diu que el projecte de reforma i modernització d'instal·lacions esportives ja està aprovat per 

Junta de Govern, i en breu començaran les obres. 

 

 

3. Precs i preguntes 

 

El representant de l'AMPA de l'institut Rodolfo Tomás i Samper pregunta per la reforma d'aquest. Diu 

que per a quan és la licitació del projecte, i si es farà abans que acabe la legislatura. 

 

Vicente Alberola respon que el plec de condicions tècniques està en el Departament de Contractació, 

que s'està redactant el plec administratiu, i que la previsió és que abans que acabe enguany, isca a 

concurs la redacció del projecte. Explica que, per la grandària del contracte, ha de ser obert; diu que 

primer s'adjudica el projecte, que sol tardar uns sis mesos per a entregar-lo a l'Ajuntament, i que després 

s'aprova i es licita, i a continuació es fa l'obra. 

 

Carlos González, alcalde d'Elx, diu que això significa que, si tot va bé, en 2022 començaren les obres. 

 

La representant del Patronat Veïnal Sant Francesc d'Assís, Dolores Bonmatí, pregunta que si aquests 

contractes els fa sempre la mateixa empresa que realitza totes les obres o ixen a subhasta. 

 

Carlos González li pregunta que a quines obres es refereix. 
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Dolores Bonmatí contesta que a totes les que s'han realitzat en la pedania; com aara col·legis, 

poliesportiu, les piscines, etc. 

 

Carlos González li diu que hi ha diferències entre cada obra; explica que a partir de 18.000,00 €, totes 

ixen a licitació, i que cada obra té la seua pròpia tramitació; diu que s'adjudica a l'empresa que guanya 

el procediment, i que és aquesta la que l'executa. 

 

Dolores Bonmatí comenta que a l'Altet hi ha diverses empreses que podrien fer-ho, i així es quedaria el 

treball al poble. 

 

Carlos González contesta que això estaria bé, però que les empreses s'han de presentar a concurs; 

explica que des de l'Ajuntament, cosa que intenten fer sempre, és convidar les empreses d'Elx al fet que 

es presenten als concursos. 

 

Dolores Bonmatí pregunta si les obres de les que s'ha parlat han eixit ja a concurs. 

 

Carlos González diu que encara no, que ho faran prompte; comenta que li agradaria que quedara clar 

que les obres ixen a concurs, i que guanya, qui obté una major puntuació; i que això és conseqüència de 

dues valoracions, d'una banda, una oferta tècnica, i per una altra l'oferta econòmica. 

 

Dolores Bonmatí pregunta si guanya l'oferta més econòmica. 

 

Carlos González contesta que es té en compte la valoració tècnica i el preu (en conjunt), no es guanya 

solament per ser el projecte més barat; diu que cal presentar-se a concurs i guanyar-ho per puntuació. 

Comenta que li agradaria que totes les empreses d'Elx es quedaran amb tots els projectes que es feren, 

però que cal ser realistes. 

 

Héctor Díez, regidor de Manteniment, comença dient que, tenint en compte que recentment estan 

finalitzant dos grans contractes de manteniment que han afectat aquesta i a la resta de pedanies, el seu 

propòsit és donar compte de les actuacions que s'han anat realitzant, tant als Arenals del Sol com a 

l'Altet i als Bassars. 

Comença explicant les actuacions realitzades del contracte de voreres i asfalt. 

 

Als Arenals del Sol es va intervindre als carrers: 

- Sant Sebastià, Marbella, Illes Canàries, en el camí que va del Carabassí al terme municipal de Santa 

Pola, i en l'accés a l'estació depuradora dels Arenals del Sol; amb una inversió de 200.000 €. 

A l'Altet i als Bassars, s'ha intervingut en: 

Avinguda Dama d'Elx, carrer Bergantí, carrer Juan Gosálbez López, av. Ciutat Esportiva, carrer Gabriel 

Ciscar, carrer Submarí Peral, camí de la Senieta, en un tram en mal estat de la carretera de l'Altet a 

Urbanova, i en el camí de l'Ermita Vella als Bassars. 
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Manteniment de voreres als Arenals del Sol: 

- Actuacions en l'av. Costa Blanca, als carrers Màlaga, Formentera, Illes Balears, Menorca, i Sant Sebastià 

i en el Passeig de Sòria. 

Pel que fa a Aigües d'Elx, les actuacions realitzades o en vies de realitzar-se són: 

- Nou depòsit d'aigües, que dona servei també a l'Altet i a l'entorn dels Bassars. 

- En execució, les obres de renovació d'aigua potable en l'av. Sant Francesc d'Assís, d'aproximadament 

1 km, que substitueix l'antiga xarxa de microciment, per una nova de fundició, i es renoven alhora totes 

les connexions domiciliàries de l'av. Sant Francesc d'Assís. 

- Adjudicada l'obra de clavegueram i aigua potable en l'av. de Cartagena. Es té previst que comence el 

mes de desembre la renovació de la xarxa d'aigua potable i de les connexions domiciliàries. 

En relació a Parcs i Jardins, les últimes actuacions són: 

- Renovació d'arbratge en el passeig de Sòria i voltants. 

- Substitució d'arbratge als Arenals del Sol, i a l'Altet. 

A més, sobre el contracte de neteja, comenta que en el que afecta aquesta Junta, s'està en període de 

renovació de contenidors en els camins de les tres pedanies, substituint-los per uns nous metàl·lics. 

També s'ha instal·lat el punt net de proximitat a l'Altet. El dels Arenals del Sol va quedar instal·lat a 

l'estiu. 

D'altra banda, diu que al final d'any, s'incorporarà el nou vehicle de punt net mòbil, amb el qual se'n 

disposarà de dos, i es podrà incrementar el període d'estada a l'Altet, als Arenals del Sol i als Bassars. 

Finalment, explica que aquest estiu es va posar en funcionament la nova maquinària de neteja de 

platges. També diu que, en temporada alta, es van desplegar les noves papereres, i a l'hivern, per a 

evitar perdre-les pels temporals, es van reduir a serveis mínims, i que el pròxim estiu, es tornaran a 

posar. 

 

Felip Sánchez, regidor de Comerç, diu que s'obrirà un període de subvencions des de la Regidoria de 

Comerç, i anima a participar tots els comerciants. 

 

Carlos González comenta el grau d'execució en el qual es troba l'ampliació de l'institut Rodolfo Tomas i 

Samper. Diu que una ampliació d'aquestes característiques pot tardar entre 9 i 12 mesos. 

 

Sobre el centre sociocultural de l'Altet, explica que s'han aprovat els plecs de condicions tècniques i 

administratives, i sobre el centre social dels Arenals del Sol, diu que es vol licitar abans que finalitze 

2021. D'altra banda, explica que la Direcció General de Costes, està treballant en les dues passarel·les 

que s'instal·laran ea l'Altet per a millorar l'accessibilitat de les platges, una prop d'Urbanova i una altra 

al Carabassí, per valor de 300.000 €; i diu que el contracte està en la plataforma de Contractes de l'Estat. 

A més, exposa dues qüestions importants en matèria sanitària que s'estan gestionant durant aquesta 

legislatura, una UVI mòbil que estiga operativa 24 h, i un PAS per a l'Altet 

Sobre la superfície comercial dels Arenals del Sol, explica que ha eixit a licitació i ja s'ha adjudicat, per la 

qual cosa la part municipal està resolta. 
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Quant al jaciment arqueològic de l'Altet, explica que l'objectiu immediat és licitar el catàleg de béns 

protegits, i que s'està preparant el plec de condicions tècniques perquè el jaciment tinga l'adequada 

protecció. 

D'altra banda, diu que es vol incloure el jaciment romà de l'Altet en el catàleg per a la seua protecció. 

Finalment, comenta que l'enderrocament de l'hotel dels Arenals del Sol està en la recta final, i que la 

següent fase serà la regeneració de l'espai que ocupa la parcel·la, que es durà a terme amb arena de les 

mateixes característiques que la de la platja. 

 

La representant de l'Associació Societat Musical l'Altet, Inmaculada Blasco, comenta que l'ha sorprés 

gratament la sol·licitud del PAS per a l'Altet, quan anteriorment se'ls havia dit que era inviable. Diu que 

les passarel·les d'accessibilitat a la platja fan falta. Quant al canvi de canonades antigues de fibrociment 

per altres amb materials nous, comenta que va preguntar quants metres es pensaven substituir, però 

que no li van contestar. D'altra banda, pregunta a Héctor Díez, si la reparació que han fet en l'l'av. Dama 

d'Elx s'ha acabat ja, o es farà alguna cosa més, i què és el que ha passat amb la vegetació i els escocells, 

que per què s'han llevat. Sobre el centre social, pregunta si es farà en les antigues escoles, i comenta 

que fa falta terreny educatiu a l'Altet. Finalment, diu que si s'obrirà una aula experimental per a xiquets 

de 2 anys, faltarà espai en el menjador. 

 

M. Dolores Micol, representant de l'AV els Arenals del Sol, comenta que es va demanar permís per a 

llevar les canyes i exterminar-les, i que La Generalitat va netejar la zona, però que tornen a eixir i els 

comerciants es queixen perquè hi ha mala olor i rates. 

 

José Bertran, representant de l'AMPA Rodolfo Tomás i Samper, sol·licita algun tipus de tanca en l'eixida 

del col·legi, ja que els xiquets xicotets ixen corrent i no hi ha res que els obstaculitze el pas. 

D'altra banda, pregunta si quan es faça l'ampliació del col·legi, es posarà aire condicionat, i d'on es traurà 

el subministrament elèctric perquè el col·legi no es quede curt de llum. A més, demana que es faça un 

rocòdrom i un hort en el col·legi, ja que hi ha espai, i opina que seria molt positiu per als xiquets. 

 

Francisca Sabater, representant de l'AV de l'Altet, demana que es pose una zona d'ombra en el col·legi, 

i que els terrenys de la Conselleria passen a ser municipals i s'utilitzen per a fer zones esportives. 

 

Antonio Garzón, alcalde pedani dels Arenals del Sol, sol·licita que es posen marquesines en les parades 

d'autobús de cara a l'hivern. També vol saber si s'allargarà la temporada de boies per als nadadors. 

A més, demana que s'arreglen les voreres en mal estat del carrer Badia, i que es faça un parc de 

cal·listènia; diu si això es podria sol·licitar a través dels pressupostos participatius, o d'alguna altra 

manera. 

Finalment, pregunta si es posarà un destacament fix de Policia en la pedania. 

 

Pascual Casanova, representant de l'AV Sant Francesc d'Assís, diu que a l'Altet s'han asfaltat carrers que 

no feia falta asfaltar, i en canvi uns altres que sí que els fa falta, no s'han fet. 
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També comenta que, a la urbanització Los Limoneros de l'Altet, que paguen els mateixos impostos que 

la resta de veïns, no tenen enllumenat, ni clavegueram, ni servei de neteja. 

 

Joaquina García, representant de l'AV dels Arenals del sol, diu que en el camí de les Caravanes, quan 

plou, s'acumula l'aigua i no s'hi pot passar. 

D'altra banda, comenta que, en l'última rotonda, hi ha una baixada de desguàs per on ix l'aigua, i està 

tota la platja plena de tovalloletes. Sol·licita que es netege. 

 

Ángel Jesús Tristán, representant de l'Associació L'Altet Decideix, sol·licita que en l'entrada de l'aeroport 

hi haja algun cartell que pose “L'Altet”. Diu que en cap punt de l'aeroport ho posa, i que si s'entra des 

d'Alacant, no hi ha cap senyal que indique que s'entra en el terme municipal d'Elx ni a l'Altet; ni tan sols 

hi ha un senyal en la rotonda d'entrada a la pedania. D'altra banda, fa referència al Reglament de 

Participació Ciutadana, en el seu article 41, on diu, que les associacions pertanyents a les Juntes 

Municipals es modificaran en cada mandat, i diu que no s'ha fet, per la qual cosa sol·licita que s'arregle 

aquesta situació. 

Sobre el col·legi, exposa que, si ja és xicotet, i es vol donar cabuda a sis aules més, pregunta que com es 

farà. Diu que això és una solució a curt termini, i que caldria planificar, mirant al futur, un segon col·legi, 

encara que es faça l'ampliació del que hi ha, ja que opina que tenen sòl per a fer-ho. 

Quant als pressupostos participatius, pregunta si abans de posar en marxa els del 2022, es faran les 

actuacions pendents. 

Així mateix, pregunta sobre unes voreres que es van posar malament i que encara no ha vingut ningú a 

veure-les per a arreglar-les. 

Sobre els centres socials, diu que encara que ja estan oberts per a fer activitats, a l'Altet hi ha tallers que 

s'estan fent al carrer. 

També comenta sobre el PAS, que els van dir que no era viable. 

De les passarel·les que es posaran a les platges, pregunta si formen part de la via verda, o hi ha un 

projecte a banda per a posar en valor aquella zona. 

 

Dolores Bonmatí diu que falten fanals als Arenals del Sol, i pregunta què es farà en el buit que ha deixat 

l'hotel. 

 

Javier Excostegui pregunta si el Reglament de Participació Ciutadana es pot reformar. 

 

Francisca Sabater demana que es renove l'enllumenat en la circumval·lació, i que es posen jocs infantils 

nous al parc on es van retirar els que hi havia. A més, sol·licita que la part de dalt del túnel que creua 

l'Altet, s'aprofite per a fer un parc infantil. 

 

José M. Meseguer, alcalde pedani de l'Altet, diu que la classe de gimnàstica es dona a la plaça perquè 

els alumnes i el professor l'han decidit així, ja que no volen fer-la dins del centre social. 
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El representant del grup PP diu que segons s'ha dit, ja s'han aprovat els plecs dels centres socioculturals, 

i pregunta si els terminis d'execució continuen sent els previstos que estaven establits per a un mes 

abans de les eleccions. 

 

Carlos González diu que contestarà al que s'ha plantejat en la Junta, encara que segurament no podrà 

contestar a alguna qüestió en aquest moment. 

- Sobre el PAS, comenta que el que va dir Conselleria és una cosa, i l'objectiu del govern municipal és un 

altre, que és fer un PAS a l'Altet per al conjunt de pedanies, i, a més, que hi haja una ambulància 24 h. 

- En el tema de les canonades d'aigua potable, diu que els metres que hi ha de fibrociment sense canviar 

no ho sap amb exactitud, però que ho esbrinarà; explica que les canonades de fibrociment que hi ha en 

el municipi es van renovant anualment, i la quantitat de metres està relacionada amb la capacitat 

econòmica de l'Ajuntament. Així mateix, comenta que des del punt de vista de la salut, no representa 

cap risc. 

- Sobre el debat de si ampliar el col·legi o no, diu que ja n'hi va haver abans de prendre la decisió 

d'ampliar-lo, i que és conscient que hi ha qui pensa que el millor és un nou col·legi. Explica que la decisió 

va ser consensuada amb la comunitat educativa, l'AMPA i la direcció del centre, i es va arribar a un acord 

per a solucionar els problemes a curt i mitjan termini. Diu que sí que és cert que es reduirà l'espai del 

pati per l'ampliació, però que queda suficient per al normal funcionament d'aquest. A més, que també 

es puga pensar en un segon centre educatiu. 

- De les antigues escoles, comenta que s'ha fet una actuació perquè aquestes siguen el futur centre 

sociocultural, i que ja s'ha fet un pas important perquè ja tenen pressupost; diu que es pretén guanyar 

un espai públic i d'utilitat social per a la pedania. 

- Quant a la ubicació d'una aula de 2 anys en el col·legi, diu que no té per què estar lligada a l'ampliació, 

comenta que això ja s'ha fet en altres col·legis. 

- En el tema de construir escoles infantils separades, diu que la idea és anar cap al fet que en els centres 

educatius estiguen integrats els xiquets dels dos cicles d'infantil. 

- Quant a exterminar les canyes, comenta que desconeix aquest tema, però que es queda amb el fet que 

hi ha necessitat de neteja en la zona i que s'interessarà per això. 

- De la petició de tanques per al col·legi, diu que ho veurà, perquè això ja s'ha fet en altres col·legis. 

- Sobre el problema de la potència elèctrica, explica que quan es fan els projectes, l'equip redactor ha 

de tindre en compte tots els elements i contemplar-los en el projecte. En aquest cas, es tindrà en compte 

que amb l'ampliació ha de funcionar tot, i si cal posar un transformador, es farà. 

- Quant al rocòdrom i l'hort urbà per al col·legi, diu que s'estudiarà per al següent curs. 

 

- El tema de la qüestió urbanística que s'ha plantejat, de descatalogar uns terrenys i passar-los a 

municipals, diu que creu que són mont públic i que per a fer-ho, es necessiten una sèrie de tràmits amb 

la Conselleria. Diu que s'interessarà per això. 

- Sobre el tema de l'ombratge al parc Dama d'Elx, diu que es buscarà alguna solució. 

- Referent al lloc fix de Policia, i a reforçar la plantilla als Arenals del Sol, contesta que quan el govern va 

prendre la decisió que es jubilara la Policia als 59 anys, pràcticament es va realitzar una jubilació massiva, 

però que la incorporació per a cobrir aquests llocs no va ser automàtica, sinó progressiva. Posa com a 



 

Ajuntament d’Elx. Regidoria de Participació i Associacionisme. Plaça Menéndez Pelayo, 2 baixos 

03202 Elx. Tel. 96 665 82 80 - participacio@elx.es 

 

 

exemple, que si es perden 50 policies de colp, no es recuperen de seguida, sinó que cal crear-ne places, 

i formar els policies, durant un període aproximat de 2 anys. Diu que ara que ha passat un temps, s'està 

normalitzant la ràtio amb les diferents incorporacions que s'han anat realitzant, i que ja hi ha al voltant 

dels 400 efectius. 

- Comenta que s'ha creat un grup de seguretat global per a la millora de la seguretat en pedanies, que 

consta de 12 agents, més un oficial, i que s'ampliarà a 18 agents. 

- Respecte de les marquesines per a les parades d'autobús, explica que es destina un pressupost anual 

per a això; diu que es prendrà la petició en consideració. 

- En contestació a la pregunta sobre allargar la concessió de boies, diu que es demanarà a Costes 

prolongar les dates de tots els serveis de temporada de platges. 

- Referent als carrers que s'ha dit que no era necessari asfaltar, diu que contestarà Héctor Díez, comenta 

que segurament hi haurà més carrers que també necessiten asfaltat, però que el que s'asfalta és perquè 

fa falta. 

- En relació a la urbanització Los Limoneros, diu que s'interessarà sobre l'agranament de carrers. 

L'enllumenat i el clavegueram és una qüestió més complexa. Comenta que fa temps es feien les 

urbanitzacions, però no es construïen els serveis, i que ara la qüestió és qui paga això. Explica que ara, 

quan es fa una urbanització, primer es fa el clavegueram, després s'asfalten els carrers i es fan les 

voreres, es posen els fanals, etc.; i quan algú compra, paga la despesa d'urbanització i el del sòl; però en 

el seu moment no es va pagar la despesa d'urbanització, només la despesa del sòl. I ara que no hi ha 

clavegueram, ni enllumenat, què es fa? Ens trobem amb urbanitzacions anteriors a 1979 amb aquestes 

característiques, i la solució és complexa. 

- Respecte a l'estancament d'aigües en aquestes dues zones de les que s'ha parlat, diu que coneix el 

problema, i que s'està treballant amb Aigües d'Elx, dins del Pla Director d'Infraestructures Hidràuliques 

del Municipi. Comenta que una de les zones és limítrofa amb Santa Pola, i convergeixen els seus 

problemes amb els nostres; i que per a l'altra zona, es té inclosa una solució tècnica dins d'aquest Pla 

Director. Explica que hi ha un projecte que està per a desenvolupar i pressupostar. En la pròxima reunió, 

diu que portarà el document amb la solució tècnica per a compartir-la amb ells. 

- Sobre la necessitat de millora de la senyalització de l'Altet, manifesta que s'ha plantejat al Ministeri la 

necessitat de millorar la senyalització d'Elx en el seu conjunt; en les autovies, en la xarxa de carreteres 

de l'entorn, etc. Diu que és evident que hi ha una necessitat de millora en la senyalització, i això inclou 

l'Altet. Comenta que té una reunió demanada amb el secretari general d'Infraestructures, per a parlar 

sobre la millora de la senyalització de nostre terme municipal. 

- Respecte a l'Aeroport, diu que aquest té la denominació Alacant-Elx Miguel Hernández. Opina que 

caldria buscar una solució que reconega que l'aeroport està a l'Altet. 

- En relació als pressupostos participatius, explica que els projectes dels anteriors estan en tramitació, i 

que es faran; i també els de l'Altet que queden pendents es duran a terme. 

D'altra banda, diu que s'ha decidit canviar el model per als nous pressupostos participatius, perquè fins 

i tot sent bo, generava alguna dificultat de funcionament. Es canviarà perquè siguen projectes de major 

grandària, i que això permeta que siguen més àgils de gestionar. 

- Referent als centres socials i cívics, comenta que ja estan en fase de normalitat, amb les mesures 

sociosanitàries en vigor. 
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- Quant al tema de les passarel·les a les platges, explica que aquestes no estan vinculades al projecte de 

la via verda, sinó que són projectes i administracions diferents. Les passarel·les són responsabilitat de 

Costes, i el projecte de la via verda està vinculat a la Generalitat. 

- Comenta que l'Hotel dels Arenals del Sol s'ha enderrocat per incompliment de normativa, i el que es 

farà en aquest espai serà regenerar-lo amb arena de similar qualitat i característiques de l'actual, i 

tornarà a ser platja. 

- Sobre el Centre social dels Arenals del Sol, diu que el projecte ja està acabat, i en un termini raonable 

estarà construït. 

- Respecte a la qüestió de fer un parc sobre el tram del túnel de l'Altet, diu que qualsevol cosa que es 

faça en aquest lloc, cal demanar autorització a Foment. 

- Sobre la falta de fanals, comenta que estudiaran el tema. 

 

Jesús Soler pregunta pels jocs infantils inclusius que es van aprovar en els pressupostos participatius de 

2018, però que no s'han posat. També pregunta si hi ha algun projecte per a l'execució de la via verda a 

l'Altet. 

 

 

Puri Vives diu sobre els jocs inclusius que s'informarà i li contestarà. 

 

Carlos González contesta que, pel que fa a la via verda, la Generalitat va fer un disseny 

d'avantprojecte, que s'informarà, i que en la pròxima reunió li donarà contestació. 

 

Jesús Soler pregunta si per a assistir a les Juntes del Camp es pot notificar directament des de 

Participació a les associacions que no pertanyen a les vocalies, ja que ells s'assabenten per tercers de 

quan se celebra la Junta. 

 

Puri Vives contesta que ella s'ajusta al que diu el Reglament de participació referent a les Juntes 

Municipals, diu que les Juntes són obertes, i que poden assistir els que vulguen, però votar només les 

associacions que són membres de les Juntes. 

 

Inmaculada Blasco diu que sap que només poden pertànyer a la Junta deu associacions, però que hi ha 

més col·lectius interessats, i que en aquesta última legislatura no han tingut constància que s'haja fet 

una renovació de les associacions. Pregunta si hi ha 20 associacions que volen entrar-hi, i només hi ha 

deu places, com es fa; si se sorteja o si hi ha llista d'espera. 

 

Carlos González contesta que té coneixement de l'interés que hi ha per part d'alguns col·lectius de 

pertànyer a les Juntes, i que veurà que s'hi pot fer. 
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Héctor Díez, regidor de Manteniment, respecte al tema de voreres i asfalt, diu que sap que s'han quedat 

coses sense fer. Explica que el municipi és molt gran i les necessitats en són moltes. 

Comenta que als Bassars no ha arribat el contracte actual de voreres, però que quan es tinga el nou 

contracte es començara pels Bassars. 

D'altra banda, diu que hi havia necessitats de fa molt temps que no s'han pogut atendre totes; que ara 

estan amb el nou contracte per al 2022 perquè es puga continuar amb el que no es va poder fer. 

Finalment, diu que el contracte de voreres, a escala general, era d'1.000.000 €, i que en aquestes 

pedanies s'ha invertit uns 470.000 €; i que el contracte d'asfaltat era de 2.500.000 €, i ací s'han invertit 

465.000 €. 

 

 

Carlos González s'acomiada dels assistents, 

i sense més assumptes a tractar, es dona per finalitzada la reunió. 
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